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ZÁPIS 

z 10. zasedání Studentské rady Univerzity Pardubice 

konaného dne 14. května 2018 
 

 

 

Přítomní členové SRUPa: Auská Zuzana, Bartošová Kateřina, Bílek Adam, Dobeš Ondřej, 

Dubnová Lada, Pátková Anna, Rajtrová Helena, Skácelová Anna, Šanda Martin, Šustr 

Martin.  

 

Program zasedání: 

1. Zahájení. 

2. Schválení programu zasedání. 

3. Informace ze SK RVŠ. 

4. Informace z RVH. 

5. Hodnocení výuky. 

6. Informace z výjezdního zasedání kolegia rektora. 

7. Informace z předsednictva SRUPa. 

8. Komise pro záležitosti kolejí a menzy. 

9. Různé. 

10. Závěr. 

 

Na začátku zasedání bylo přítomno 10 členů SRUPa. 

 

1. Zahájení. 

Místopředsedkyně SRUPa Kateřina Bartošová zahájila 10. zasedání SRUPa. Následně 

představila program zasedání, který obdrželi již v pozvánce.  

 

2. Schválení programu zasedání. 

Přítomní členové SRUPa hlasovali o doplněném programu schůze. Program byl přijat s 

následujícím počtem hlasů: 

10 – 0 – 0. (PRO – PROTI – ZDRŽELI SE). 

 

3. Informace o SK RVŠ. 

Delegátka SK RVŠ Helena Rajtrová informovala o uplynulém zasedání SK RVŠ a jejich 

činnostech. 

 

4. Informace z RVH. 

Člen RVH Pavel Šimon informoval o činnostech RVH. Zejména o dosavadním průběhu a 

vývinu institucionální akreditace, o které UPa usiluje. Dále informoval o neúčasti studenta 

v plánovaných radách jednotlivých fakult a tlumočil členy RVH důvody proč tomu tak 

nebude, tyto důvody členy SRUPa neuspokojily a i nadále s tímto počínáním nesouhlasí a 

stále marně doufají o přehodnocení. 
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5. Hodnocení výuky. 

Předseda komise pro hodnocení výuky Martin Šanda informoval o dosavadních činnostech 

komise. Mimo její úspěchy, pozitivní změny, informoval o dosažení maxima této komise. 

Členové komise se cítí býti v komisi zbyteční a činnost komise považují za zbytečnou. 

Komise doporučila vedení UPa mnoho změn, které nebyly akceptovány a ani se vedení UPa 

nehodlá otevřít se dalším změnám. Proto se členové komise, potažmo členové SRUPa 

rozhodli tuto komisi rozpustit. 

 

Členové SRUPa přijali usnesení:  

„Studentská rada Univerzity Pardubice na základě článku 11 odst. 2 Jednacího řádu SRUPa 

rozpouští komisi SRUPa pro hodnocení výuky, a to ke dni 15. května 2018.“ 

Přítomní členové SRUPa hlasovali o usnesení následujícím počtem hlasů: 

10 – 0 – 0. (PRO – PROTI – ZDRŽELI SE). 

 

6. Informace z výjezdního zasedání kolegia rektora. 

Místopředsedkyně Kateřina Bartošová a předseda Ondřej Dobeš informovali o výjezdním 

zasedáním kolegia rektora, kterého se zúčastnili. Informovali co se na výjezdním zasedání 

dozvěděli a mohlo by studenty zajímat. 

 

7. Informace z předsednictva SRUPa 

Předseda SRUPa Ondřej Dobeš informoval členy SRUPa o prozatímním vedení SRUPa 

místopředsedkyní Kateřinou Bartošovou a to ze studijních důvodů předsedy Ondřeje Dobeše 

a místopředsedy Pavla Vajraucha, a to z důvodu nadcházejících státnic.  

 

8. Komise pro záležitost kolejí a menzy 

Členové komise, v čele s předsedkyní komise Annou Skácelovou i nformovali o novinkách 

týkající se SKM. Debatovalo se zejména o nastávajícím zdražením kolejí. Členové se shodli, 

že se zdražením nesouhlasí, a to především na pavilónu B, kde nedochází k výrazné změně 

komfortu ubytovaných, tudíš je zdražení s jinými pavilóny nesrovnatelné, např. na pavilónu D 

je stejná sazba za pokoj, ale kvalita ubytování je lepší. 

Členové SRUPa přijali usnesení:  

„Studentská rada Univerzity Pardubice vyjadřuje nesouhlas s plánovaným plošným zvýšením 

cen kolejného u studentského zvýhodněného i standardního ubytování ve všech typech pokojů 

a na všech pavilonech o 3 Kč/osoba/den od 1. září 2018.“ 

Přítomní členové SRUPa hlasovali o usnesení následujícím počtem hlasů: 

10 – 0 – 0. (PRO – PROTI – ZDRŽELI SE). 

 

9. Různé. 

Člen SRUPa Martin Šustr informoval o situaci doktoranda na DFJP, kterému bylo zamezeno 

získat pracovní úvazek na DFJP, neboť je student. Členové SRUPa o tomto problému 

diskutovali a shodli se, že by to neměl být problém, na jiných fakultách to problém není a také 

zjistili, že i na DFJP jsou studenti s pracovním úvazkem. Členové SRUPa tedy radí, aby se 
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student pokusil znovu zeptat na tuto nemožnost, třeba i jinde než na studijním oddělení, kde 

mohou mít k této problematice neúplné informace. Kdyby však student dále narážel, shodli se 

členové SRUPa, že není problém vydat usnesení. 

Členové SRUPa přijali usnesení:  

„Studentská rada Univerzity Pardubice vyjadřuje nesouhlas se zamezováním pracovních 

úvazků v rámci DFJP při doktorském studiu a doporučuje přehodnocení přístupu k této 

problematice.“ 

Přítomní členové SRUPa hlasovali o usnesení následujícím počtem hlasů: 

10 – 0 – 0. (PRO – PROTI – ZDRŽELI SE). 

 

10. Závěr. 

Předsedající místopředsedkyně Kateřina Bartošová se rozloučila, poděkovala a pozvala 

všechny členy SRUPa na neformální setkání.  

 

 

       

Kateřina Bartošová 

t.č. místopředsedkyně SRUPa 

 


